
Referat FAU-møte 17. januar 2024 
1. klasse - Marie 
2. klasse Lillian 
3. klase Elisabeth (referent) 
4. klasse Taina  
5. klasse Wenche 
6. Forfall 
7. Forfall 
8. klasse Mari 
9. klasse Jens 
10. klasse Ine Therese 
VGS - Annika. 

 
Sak 1: Orientering fra rektor Frode Westby Thorstad 

• Angående varsling i Visma om fravær. Skolen har fått noen negative 
tilbakemeldinger på ordlyden i disse meldingene. Dette er standardmeldinger fra 
Visma som ikke kan endres.   

• Skolen er inne i periode 4; nå jobber de med temaet Unikt Svalbard - alle 
klassene innom temaet. Planlegger skolekonsert under polarjazz og markering av 
samenes nasjonaldag 6. februar 

• Veileder - ressursgruppe som jobber med dette skal gjennomgå 
innspillene/spørsmålene til veilederen. Nå er en ny opplæringslov på trappene; 
ressursgruppa vil spille inn til politikerne at veilederen må henvise til det til 
enhver tid riktig regelverk, feks nye lovhenvisninger og definisjoner pga endring i 
opplæringsloven. Frist for å fremlegge veilederen til politisk behandling i tredje 
kvartal 

• Skolen har begynt å planlegge neste skoleår. En syk lærer; derfor utlyst vikariat 
på barnetrinnet. Skolen driver med kartlegging nå og utlysningene vil komme 
etter hvert. 

• Verbalvedtak fra lokalstyret; kartlegging av behovet for skoleskyss. Trenden er 
foreløpig at antallet passasjerer er synkende.  

• Totalt fravær i grunnskolen; 6 %. Klassesnitt varierer fra 4 % til 8,7 %. 
• Mobbeombudet Troms kommer til Longyearbyen i 15.-18. april, og planlegger 

opplegg både med elever og lærere. FAU inviteres til å planlegge noe for foreldre 
• LOKU har møte 5 februar.  
• Møte med Visit Svalbard som ledd i arbeidet med ny VGS-linje; markedsføring 

 
Sak 2:  

• Skolemat – ungdomsskolen. FAU har fått litt varierende tilbakemeldinger og vil 
spørre om skolens erfaringer. Rektor svarer at de har også litt varierende 
erfaringer, og vil følge opp saken med elevrådet, og ta eventuelle innspill derfra 
med Hurtigruten Svalbard. 

 
Sak 3:  

• Foreldrestyrt lørdagsklubb – flere erfarer dårlig oppmøte av barn (manglet 
foreldre sist helg) 



• Vurdere alternativ - åpen idrettshall/redusere tilbudet til annenhver 
lørdag/prøveperiode til 01.03? Alle spør i sine klasser  

• Vurdere om det er nødvendig for 5-7 klassene som har klubbtilbudet nesten hver 
dag ellers i uka 

 
 
Neste møte: 21. februar kl 19. 


